

12 January 2026

Rescheduling of Board of Directors' Meeting to approve the Financial Results

To: Bahrain Bourse

Gulf Hotels Group B.S.C. would like to announce that the Board of Directors' meeting scheduled to be held on Tuesday, 24 February 2026 at 10:00 AM, as previously announced, has been rescheduled to **Sunday, 22 February 2026 at 10:00 AM**, to discuss and approve the financial results for the year ended 31 December 2025 and other ordinary items.

تغيير موعد انعقاد اجتماع مجلس الإدارة لاعتماد البيانات المالية

السادة / بورصة البحرين

تعلن مجموعة فنادق الخليج ش.م.ب. بأن اجتماع مجلس الإدارة الذي كان من المقرر عقده يوم الثلاثاء الموافق 24 فبراير 2026 في تمام الساعة 10:00 صباحاً، قد تم تغييره ليعقد يوم الأحد الموافق 22 فبراير 2026 في تمام الساعة 10:00 صباحاً، وذلك لمناقشة واعتماد البيانات المالية للسنة المالية المنتهية في 31 ديسمبر 2025 وغيرها من الأمور الاعتيادية الأخرى.

Name	Reem Alrayes	الاسم
Title	Legal Counsel, Compliance & Board Secretary	المسمى الوظيفي
Company Seal	ختم الشركة	التوقيع

